
P ROTOKÓŁ  NR   XII/2019 

 

z posiedzenia XII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 30 września  2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XII/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 13 Radnych ( nieobecne Radne: Krystyna 

Mańkowska, Halina Bronka) 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XII/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Radny Tomasz Kaczor – Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji złożył wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad pkt 6 dotyczącego skargi na zarządzenie nr 0050.161.2019 Burmistrza Barczewa z dnia 21 

sierpnia 2019 roku. Zgodnie z uzasadnieniem Radnego Tomasza Kaczora, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji nie jest kompetentna do rozpatrzenia tej skargi; 

 

Radni jednogłośnie zdjęli z porządku obrad pkt 6 (imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

W związku z brakiem dodatkowych wniosków do porządku obrad Radni Rady Miejskiej przyjęli 

następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Barczewa; 

6) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Wójtowo; 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/65/2011 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

30 maja 2011 roku w sprawie wprowadzenia nowego regulaminu udzielenia pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Barczewo; 

8) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Barczewo w obrębie geodezyjnym Barczewko oraz Bark Wrócikowo; 

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Barczewo w ramach 

Ponadlokalnego Programu Rewitalizacji Sieci Miast Cittaslow“; 

10) Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XXXVI(246)2017 Rady Miejskiej w Barczewie  

z dnia 24 lutego 2017r. 

11) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

12) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XVI(110)2015 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 20 

października 2015 roku w sprawie: opłaty targowej; 

13) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI(109)2015 Rady Miejskiej wBarczewie z dnia  

20 października 2015 roku w sprawie: opłaty miejscowej;  

14) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

na lata 2019-2028; 

15) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

16) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Barczewo za I półrocze 2019 roku; 

17) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 



18) Interpelacje i zapytania Radnych;  

19) Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

20) Odpowiedzi; 

21) Informacja dotycząca stanu obiektów oświatowych przed rozpoczęciem roku szkolnego; 

22) Sprawozdanie dotyczące stanu zaawansowania gminnych inwestycji zaplanowanych do realizacji 

 w 2019 roku; 

23) Sprawozdanie z prac Komisji Stałych RM w Barczewie za III kwartał  2019 roku; 

24) Sprawy różne i wolne wnioski; 

25) Zamknięcie obrad XII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

Do punktu 4 

 

W związku z brakiem uwag do protokołu z XI/2019 sesji Rady Miejskiej (wykaz głosowania w załączeniu) 

przyjęli protokół z obrad XI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 5 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że rozpatrzeniem skargi zajęła się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i prosi o przedstawienie opinii Komisji Przewodniczącego Tomasza Kaczora; 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Tomasz Kaczor przekazał, że Komisja po zapoznaniu 

się z treścią skargi jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną; 

 

Rada Miejska podjęła: 

    UCHWAŁA nr XII(115)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

                        w sprawie  rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Barczewa; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski; 

 

Opinia Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska  – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XII(116)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

                w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Wójtowo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Do projektu uchwały nie były przedstawiane żadne wyjaśnienia; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych - opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(117)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr IX/65/2011 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

30 maja 2011 roku w sprawie wprowadzenia nowego regulaminu udzielenia pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Barczewo; 

 



Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek – p.o. Kierownika Wydziału 

Budownictwa i Inwestycji; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(118)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Barczewo w obrębie geodezyjnym Barczewko oraz Bark Wrócikowo; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(119)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

w sprawie zmiany „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Barczewo w ramach Ponadlokalnego 

Programu Rewitalizacji Sieci Miast Cittaslow“; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Rada przedyskutowała wyjaśnienia przekazane przez Burmistrza Barczewa. W dyskusji wziął udział Prezes 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji – Jacek Kasprzak; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka w związku z przedłużającą się dyskusją nad projektem uchwały i 

poruszania tematów niedotyczących projektu uchwały, złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w 

tym punkcie porządku obrad ( imienny wykaza głosowania w załączeniu);  

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(120)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

w sprawie uchylenia Uchwały nr XXXVI(246)2017 Rady Miejskiej w Barczewie  

z dnia 24 lutego 2017r. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że jeśli są jakieś pilne pytania w sprawie kanalizacji i 

wodociągowania w Gminie Barczewo to będzie można te kwestie poruszyć w sprawach różnych; 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 



Radni wraz z Panem Burmistrzem przedyskutowali przedstawione stawki podatku od nieruchomości; 

 

Radny Piotr Groszkowski złożył wniosek o pozostawienie stawki podatku za budynki i grunty związane 

z działalnością gospodarczą na poziomie stawek z ubiegłego roku; 

 

Rada Miejska wniosek odrzuciła ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(121)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

                             w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Radni wraz z Panem Burmistrzem przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia do projektu uchwały;  

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(122)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

 w sprawie uchylenia uchwały nr XVI(110)2015 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 20 października 

2015 roku w sprawie: opłaty targowej; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(123)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

 w sprawie zmiany uchwały nr XVI(109)2015 Rady Miejskiej wBarczewie z dnia  

20 października 2015 roku w sprawie: opłaty miejscowej;  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik – Dorota Kondratowicz; 

 

Dodatkowo na prośbę Przewodniczącej Rady Pani Skarbnik przedstawiła również wyjaśnienia do pkt 15 

porządku obrad; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna  

 

Rada Miejska podjęła: 



UCHWAŁA nr XII(124)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

           w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-2028; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 15 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XII(125)2019 z dnia 30 września 2019 roku 

w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Wyjaśnienia do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Barczewo za I półrocze 2019 roku przedstawił 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka odczytała uchwałę nr 379/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 02 sierpnia 2019 roku  w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez 

Burmistrza Barczewa informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2019 roku; 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej do przedłożonego 

budżetu za I półrocze 2019 roku jest pozytywna 

 

Do punktu 17 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Do punktu 18 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że w dniu sesji wpłynęły do niej interpelacje 

Radnej Krystyny Mańkowskiej i Radnego Piotra Groszkowskiego. Pani Przewodnicząca przekazała, że 

Radni złożyli interpelacjie na piśmi i prosi by odpowiedzi były również na piśmie; 

 

Zapytania złożyli następujący Radni: Pani Bartosz Pontus, Pan Piotr Groszkowski, Pani Urszula 

Mosakowska, Pan Grzegorz Matłoka oraz Pan Adam Dowgiałło; 

 

Treści zadanych pytań są opublikowane na https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=7579s 

( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 2h:45min:25s.- 2h:51min:10s) 

 

Do punktu 19 

 

Zapytanie złożyła Pani Krystyna Szter – sołtys Sołectwa Kaplityny; 

 

Treść zadanego zapytania jest opublikowane na https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=7579s 

( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 2h:51min:32s.- 2h:52min:52s) 

 

Do punktu 20 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa przy współudziale kierowników wydziałów udzielił 

odpowiedzi na zapytania (treści zadanych pytań są opublikowane na 

https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=7579s
https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=7579s


https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=7579s ( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział 

czasowy 2h:53min:14s – 3h:06min:36s); 

 

 

Do punktu 21 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że materiały do informacji wpłynęły do Radnych przed 

sesją i każdy się z tą informacją zapoznał. Pani Przewodnicząca proponuje nie odczytywać informacji i 

zadawać ewentualne pytania do niej;  

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa przytoczył ważniejsze zadania z przedstawionej informacji; 

 

Do punktu 22 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazał, że sprawozdanie zostało przedstawione Radnym i prosiła 

Pana Burmistrza o przedstawienie ważniejszych inwestycji; 

 

Pan Burmistrz poprosił Panią Iwonę Nobert-Ćwiek o przedstawienie informacji, co zostało poczynione; 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o dołączenie zarówno informacji z pkt 21 porządku oraz sprawozdania z 

inwestycji gminnych do protokołu z obrad sesji aby mieszkańcy mogli się z nimi zapoznać; 

 

Do punktu 23 

 

Pani Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie sprawozdania z prac Komisji Rady 

za III kwartał 2019 roku i dołączenie sprawozdań do protokołu z obrad sesji.  

 

Radni przegłosowali zgłoszony wniosek – w trakcie pierwszego głosowania Radny Piotr Groszkowski nie 

mógł oddać głosu w związku z chwilową awarią urządzenia do głosowania. Głosowanie zostało anulowane i 

ponownie uruchomione ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 24 

 

Radny Piotr Groszkowski złożył prośbę o odłowienie dzika zamieszkującego teren parku w Nikielkowie. 

Dzik wybiega z parku na ulicę i jest dużym zagrożeniem dla pojazdów; 

 

Radny Adam Dowgiałło podziękował za pilną interwencję Zastępcy Burmistrza do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie udrożnienia zjazdu do Barczewa 

 

Radny Grzegorz Matłoka w nawiązaniu do podjętej uchwały dotyczącej uwolnienia środków z Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji zapytał czy Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska będzie mogła 

zaproponować Radnym na co będą te środki przeznaczone, czy to jednak Pan Burmistrz z Prezes ZWiK 

podejmie decyzje na co te środki przeznaczyć? 

 

Radny Bartosz Pontus stwierdził na wstępie, że jest zasmucony informacją, że nie znajdą się środki na 

współpracę ze Starostwem Powiatowym w sprawie remontu drogi do Leszna. Pan Radny prosi aby raz 

jeszcze pochylić się nad tym tematem i znaleźć środki na remonty. Jest dofinansowanie ze Starostwa i warto 

by było z niego skorzystać. Pan Radny zgodził się z Panem Burmistrzem, że nie powinno być z góry 

narzucane jaka droga ma być remontowana i w jakiej kolejności. Pan Radny prosi o znalezienie środków na 

inwestycje drogowe przy współudziale Starostwa; 

 

Radna Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przypomniała mieszkańcóm Barczewa, że trwa obecnie 

głosowanie nad projektami Budżetu Obywatelskiego. Głosowanie trwa do 10 października i Pani 

Przewodnicząca zachęca do wzięcia udziału w tym głosowaniu; 

 

https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=7579s


Radny Adam Dowgiałło przekazał, że do mieszkańców Barczewa dotarła informacja, że w przyszłą sobotę 

kiedy będzie otwarty Urząd Miejski by mieszkańcy mogli zagłosować, na terenie miasta ma znaleźć się 

punkt gdzie będzie można oddać głos. Pan Radny zapytał czy ta informacja jest prawdziwa i jak będzie to 

wyglądało?  

 

Odpowiedzi Pana Burmistrza: 

 

- odłowienie dzika – Pan Burmistrz przekazał, że w tej kwestii trzeba będzie się wspomóc Strażą Miejską w 

Olsztynie, która posiada do tego stosowny sprzęt; 

 

Pan Burmistrz przywitał przybyłego na obrady sesji Pana Andrzeja Abako – Starostę Olsztyńskiego;  

 

- wydatkowanie uwolnionych z ZWiK środków – Pan Burmistrz przekazał, że chciałby aby te środki były 

wydatkowane na cele związane z kanalizacją w aglomeracji olsztyńskiej i na które Gmina posiada 

dokumentację projektową. Pan Burmistrz dodał, że poprosi Prezesa ZWiK aby przeliczył gdzie i jaką 

inwestycję będzie mógł wykonać z uwolnionych środków; 

- remont drogi powiatowej do Leszna – na wstępie Pan Andrzej Maciejewski zwracając się do Pana 

Starosty stwierdził, że na sesji była mowa o remoncie drogi do Leszna.  Pan Andrzej Maciejewski stwierdził, 

że zaraz Pan Starosta poinformuje, że podpisał wraz z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim umowę na 

dofinansowanie remontu drogi do Barczewa i dowiemy się ile Gmina Barczewo ma do tego remontu 

dołożyć środków. Pan Burmistrz przekazał, że Gmina nie posiada wolnych środków na wkład własny na 

remont drogi do Leszna, dodał również, że wpływy do budżetu w przyszłym roku będą mniejsze i razem z 

Radnymi Rady Miejskiej będzie musiał zdecydować co będzie wpisane do realizacji w budżecie na przyszły 

rok. Pan Burmistrz stwierdził, że to Rada Miejska podejmuje uchwałę o zmianie budżetu i WPF-ie. Remonty 

dróg powiatowych to zadanie własne starostwa, gmina realizuje remonty dróg gminnych – dodał Pan 

Burmistrz; 

- głosowanie w budżecie obywatelskim w sobotę -  Pan Burmistrz przekazał, że to prawdziwa informacja. 

W sobotę 05.10 ma być otwarty punkt informacyjny w okolicach Placu Ratuszowego bądź też bardziej 

uczęszczanego przez mieszkańców miejsca. Będą jeszcze informację co do miejsca tego punktu; 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa poinformował Radnych, że w związku z odmową 

Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty i Ministra Edukacji Narodowej dotyczącej likwidacji szkoły w 

Bartołtach Wielkich, Pan Burmistrz złożył skargę na decyzję MEN do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie; 

 

Radny Piotr Groszkowski zapytał czy ruszyła dalej sprawa firmy Aldesa. Kilka miesięcy temu był ten 

temat poruszony? 

 

Pan Andrzej Maciejewski przekazał, że w ubiegłym tygodniu rozmawiał z dyrektorem z Aldesy. Przez okres 

wakacyjny niebyło w ogóle z nimi kontaktu. Kontakt został podjęty i Aldesa miała dokonać analizy gruntu. 

Czy tego dokonali nie wiadomo, gdyż Pan Burmistrz nie miał jeszcze okazji rozmowy z adwokatem. Jeśli 

nie będzie reakcji zostanie wystosowane pismo przez adwokata do firmy. Pan Burmistrz dodał, że na bieżąco 

monitoruje Aldese i są oni ponaglani do realizacji porozumienia; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że chciałaby skorzystać z obecności na sesji Pana 

Starosty Andrzeja Abako i prosi aby Pan Starosta przekazał Radnym informację odnośnie remontu dróg 

powiatowych na terenie Gminy Barczewo. Pani Przewodnicząca zadała pytanie Panu Staroście dlaczego 

planując remontu dróg powiatowych na terenie gminy i oczekując od Gminy partycypacji w kosztach 

naprawy, nie pyta się Gminy o to która droga jest pilniejsza do remontu? Pani Aleksandra Ciechanowicz-

Osiecka stwierdziła, że wszystkie drogi potrzebują remontu, ale jedne większego drugie mniejszego. 

Mówiąc dalej Pani Przewodnicząca dodała, że idąc tokiem myślenia Starostwa Powiatowego są w gminie 

drogi, na które Gmina sama wykłada pieniądze, a leżą one na terenie powiatu olsztyńskiego. Równie dobrze 

Gmina Barczewo powinna prosić o wsparcie Powiat Olsztyński na remont dróg gminnych. Gmina Barczewo 

tego jednak nie robi. Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zapytała na koniec Pana Starostę dlaczego 

rozmawia się o Gminie Barczewo bez udziału Gminy i czego Starostwo Powiatowe oczekuje od Gminy 



Barczewo? 

 

Pan Andrzej Abako – Starosta Olsztyński przekazał zebranym na sesji jak wygląda kwestia remontu dróg 

powiatowych na terenie Gminy Barczewo. Informację te zostały poddane dyskusji, w której udział wzięli 

Radni Rady Miejskie, Pan Burmistrz oraz Pan Starosta.  

 

Szczegóły pod linkiem : https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=12380s  

zakres czasowy:3h:28min:51sek. – 4h:13min:45sek. 

 

 

Do punktu 25 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady 

XII/2019 sesji Rady Miejskiej; 

 

 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

https://www.youtube.com/watch?v=hI9UdAqod68&t=12380s

